
    Villaägarföreningen Dungen 

 
 
 
 
 

Protokoll fört vid höstsämma med Villaföreningen Dungen, den 20 oktober 2005 

i sal 616 Segeltorpskolan  

 

 

1. 

Stämmans öppnande 

Mötet öppnades av Robert Tham som hälsade de närvarande välkomna. 

2. Justering av röstlängd 

Kontroll av röstlängden gjordes och det konstaterades att 18 fastighetsägare var 
närvarande och 5 hade lämnat fullmakt, varvid stämman konstaterade att den var 
beslutsmässig (23 av 28). 

3. Val av stämmofunktionärer 

Ordförande att leda stämman: Robert Tham 

Sekreterare att föra protokoll: Gunnar Berggren 

Rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet: Henric Lindqvist och  

Ingegerd Turesson. 

4. Frågan om mötet utlysts i behörig ordning 

Mötet förklarades behörigt utlyst. 

5. Dagordningens fastställande 

Föreslagen dagordningen fastställdes. 

Följande punkter anmäldes till övriga frågor: 

1. Ansning av lönnen . 

2. Utrustning för barn över 12 år. 

6. Rapport från kassören. 

Kassören redogjorde för föreningens ekonomi fram till dagens datum. En 
medlemsavgift är inte betald. (Not. Den har kommit in efter stämman.) 

Saldot på kontot är 37 212:66.  

Utöver löpande utgifter för bl.a. snöröjning,containerkostnader på städdagar,(mera 
om dessa två stora kostnader nedan), kabel TV och försäkring har föreningen köpt in 
ny gräsklippare och trimmer. 

Ingen på stämman hade något att invända.  

7. Diskussion om kostnader. 

a)kostnaden för snöröjning har ökat ; 
kostnad 2002 11250 kronor, 2003 15638, 2004 15638 och 2005 17063.  

Stämman godkände att ,trots dessa kostnadsökningar, även fortsättningsvis behålla 
nuvarande ”leverantör”. 

b) Kostnaden för container har också ökat; 
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2002 15792 kronr, 2003 17274 kronor, 2004 14 770 kronor och hittills 2005 9609 
kronor. 

Stämman godkände att container till städdagar beställs enligt tidigare.  

8.  Fråga om den ekonomiska femårsplanen. 

Stämman godkände den ekonomiska femårsplanen. Frågan om vilken ambitionsnivå 
vi skall ha diskuterades . Styrelsen fick detta uppdrag till årsstämman nästa år. 

9. E-postgrupp. 

Kallelse till stämmor sker via e-mail. De medlemmar som inte har e-mail/vill ha 
kallelser via e-mail kommer att få dessa i brevlådan. Dessa framgår på Dungens 
hemsida.  

10. Nya armaturer på garageplan. 

Arne berättade att nya armaturer var inköpta till garageplan. Stämman godkände 
också att Arne ordnar med montering av dessa. Kostnaden blir ungefär densamma 
som om vi monterat dessa själva på städdagen. 

11. Beskärning av buskar och träd. 

Kari och Odd Egelands förslag visades . Förslaget godkändes med tillägg att björken 
utanför Lidgrens endast skall ansas i toppen samt att oxeln skall gallras. Arbetet skall 
utföras kommande lördag 2005-10-22 kl.10.00. 

12. Rapporter. 

a) Frågan om ”lekutrustning” för barn över 12 år utreds vidare av styrelsen. Någon 
s.k. skeppsmast kommer inte att inköpas p.g.a. det ansvar som hamnar på 
föreningen samt alla säkerthetsårgärder som måste till. (se bilaga). 

b)Arne rapporterade från 40 års festen och tackade alla som medverkade 

c)Då gräsklippningen inte fungerat tillfredställande under sommaren bad ordföranden 
oss om en ”skärpning” till nästa år. Även privata buskar som hänger ut skall ansas. 

d)Arne redogjorde för offerten från ELPA på uppgradering av vårt Tv-nät. Arne 
redogjorde också för den tekniska lösningen. En arbetsgrupp tillsattes som utreder 
frågan vidare och återkommer med förslag på vårstämman då beslut måste fattas. 
Arbetsgruppen består av, Anders Christiansson(sammankallande), Ulla Frithiof, Arne 
Lindqvist, Henrik Lindqvist och Thomas Lindgren. 

e) Styrelsen kommer att tillsammans med valberedningen diskutera frågan om nytt 
arbetssätt för styrelsen. Bl.a. föreslås att endast ordförande och kassör väljs samt att 
övrigt styrelsearbete roterar i längorna. Beslutades att valberedning och revisorer kan 
vara samma personer. 

På nästa styrelsemöte bjuds valberedningen in för vidare diskussion. 

13 Höststäddagen. 

Höststäddagen blir den 12 november kl.09.00-12.30. Arbetsuppgifter enligt separat 
utskick.   
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14 Övriga frågor. 

Lönnen tas ned på städdagen. Innan så sker skall dock Anita Nykvist informeras. 
Stubbar och dyl. Plockas bort på städdagen.. 

 

15 Stämmans avslutande 

Ordförande tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat.  

16 Vid protokollet:    

 

 

Gunnar Berggren 

 

Justeras:                                       

 

 

Henric Lindqvist                    Ingegerd Turesson                      Robert Tham 

                                                                    

  

  

 


